
PROTOKÓŁ NR  20/17
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 20 wrzesień 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godzenie 16:00, a zakończyło o 16:40.
Uczestniczyli w nim:
Członkowie Komisji:

1. Paweł Ciszewski – Przewodniczący komisji
2. Ewa Pędziwiatr
3. Krystyna Konieczna

Nieobecni usprawiedliwieni: Henryk Płoński
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:
1. Krzysztof Gorczyca
2. Tomasz Cegliński

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Spotkanie z Łowczym z Koła Łowieckiego Knieja w sprawie dzików pojawiających się na

terenach zamieszkiwanych przez ludzi.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1.
Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Przemysłu,  Handlu,  Usług  i  Rolnictwa
otworzył posiedzenie komisji. Porządek obrad został zaakceptowany przez członków komisji
jednogłośnie. 

Ad 2.
Pan Łowczy Tomasz Cegliński przedstawił obecnym na posiedzeniu jak wygląda sytuacja z
dzikami  w  naszym  terenie.  Z  powodu  zbyt  ciepłych  zim  populacja  dzików  zdecydowanie
wzrosła,  dlatego  zaczynają  podchodzić  pod  domy  i  niszczą  tereny  w  poszukiwaniu
pożywienia. Pan Łowczy zobowiązał się do przyłożenia większej uwagi do miejsc, w których
pojawiają się dziki. Ma wystąpić z wnioskiem o zwiększenie limitu odstrzału dzików oraz po
skończonym sezonie przedstawić wykonanie planu.

Ad 3. W sprawach różnych nie poruszono żadnych innych tematów.

Ad 4.  Na tym posiedzenie zakończono. 

Wnioski komisji:

Protokołował:         Przewodniczący komisji:

Paweł Ciszewski Paweł Ciszewski


